
Hey hallo! Mijn naam is Jesse Mars. Ik ben 21 jaar oud en 
ik woon in Nijverdal. Ik zit in het derde leerjaar van de 
opleiding Stedenbouwkundig Ontwerpen aan het Saxion 
in Deventer. Vanuit mijn opleiding moet ik dit leerjaar 20 
weken stage lopen. Daarom loop ik stage bij de gemeente 
Enschede. Dit doe ik bij het team Ontwerp dat onderdeel 
is van de afdeling Ruimtelijke Ontwikkeling & Beheer. 
Mijn begeleider is Pieter Jannink. Zijn functie is Senior 
Stedenbouwkundig Ontwerper.

WAAROM HEB IK GEKOZEN VOOR
GEMEENTE ENSCHEDE? 
Vanuit de opleiding Stedenbouwkundig Ontwerpen kun je bij 
verschillende bedrijven en instanties stage lopen. Zo kun je 
kiezen voor overheidsinstanties, maar ook voor particuliere 
bedrijven. Ik wilde graag kennis maken met beide werelden. 
Daarom heb ik nu voor een overheidsinstantie gekozen, maar 
wil ik volgend jaar afstuderen bij een particulier bedrijf. Toen 
ik wist dat ik wilde stage lopen bij een overheidsinstantie, ben 
ik op zoek gegaan. Ik heb onderzoek gedaan naar verschillen-
de gemeentes en provincies. De gemeente Enschede sprak 
mij het meeste aan. Dit komt omdat Enschede op dit moment 
bezig is met erg leuke en interessante stedenbouwkundige 
projecten. Zo spraken de projecten in Centrumkwadraat 
mij heel erg aan. Wat ik ook interessant vind aan gemeente 
Enschede is dat je als stedenbouwer op team Ontwerp terecht 
komt. Dit team bestaat niet alleen uit stedenbouwers, maar 
ook uit waterontwerpers, verkeerskundigen en landschaps-
ontwerpers. Dit leek me een erg mooie mix waar ik wellicht 
veel van kan leren. Tot slot is Enschede voor mij lekker dichtbij 
en ben ik redelijk bekend met de gemeente.

WAT DOE IK?
Tijdens mijn stage ben ik bezig met verschillende projecten 
in Centrumkwadraat. Ik houd me voornamelijk bezig met 
de locatie Driehoek Noord en de locatie Bleekergarage. Ik 
zit met verschillende mensen van verschillende afdelingen 
aan tafel om tot goede ontwerpen en ideeën te komen. Deze 
ontwerpen werk ik dan samen met Pieter uit. Vaak maken 
we eerst wat simpele schetsen. Deze werken we dan uit tot 
concepttekeningen. De concepten zet ik dan maatvast in 
Autocad. In SketchUp maak ik er 3D modellen van. Ook ben 
ik bezig met het maken van maquettes. Dit alles kunnen we 
dan weer goed gebruiken tijdens verschillende vergaderin-
gen en workshops over de locaties. De ontwerpen worden 
dan telkens een beetje aangescherpt om uiteindelijke tot het 
beste ontwerp te komen.
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HOE BEVALT DE STAGE?
Tot nu toe vind ik de stage erg leuk. Het is een heel erg fijn 
team met gezellige collega’s. Ik voelde me gelijk welkom. 
Je bent als stagiair echt onderdeel van het team. Ik vind dat 
de gemeente Enschede dat erg goed doet. Collega’s zijn 
benieuwd naar mijn gedachtes en ideeën, omdat je als sta-
giair een frisse blik hebt. Ook leer ik hier heel veel. Tijdens 
de opleiding heb ik natuurlijk al veel theorie gehad, maar 
hier pas ik die theorie ook echt toe in de praktijk. Alles wordt 
logischer en duidelijker. Het leuke is dat ik in aanraking kom 
met verschillende mensen die erg veel verstand van het 
vakgebied hebben. Ook ben ik laatst mee geweest naar een 
workshop in Amsterdam om daar met een bekende steden-
bouwer en een bekende architect te praten over Enschede. 

Het mooie hieraan is dat je heel veel leert van deze mensen. 
En je breidt ook nog eens je netwerk uit. Tot slot vind ik 
het leuk dat ik aan het meehelpen ben om de gemeente 
Enschede een stukje mooier te maken. Ik hoop over enkele 
jaren plekken te zien in Enschede waar ik misschien wel een 
stukje aan mee heb geholpen. Wie wil dat nou niet!

IK ZIT MET VERSCHILLENDE 
MENSEN VAN DIVERSE AFDELINGEN 
AAN TAFEL OM TOT GOEDE
ONTWERPEN EN IDEEËN TE KOMEN.


